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Referat fra FAU-møte  
  
 
Dato:   Mandag 14.10.24 
Kl.:  19.00 - xx:xx 
Sted:  Personalrom Godeset skole 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Trinn A Møtt B Møtt 

1 Dara Bamerni M Dara Bamerni M 

2 Tove Haugvaldstad M 
Andreas Nordang 
Uhre 

M 

3 Janne Horpestad M Torbjørn Olsen M 

4 Irina Rokstad (leder) M Jane Iren Omland M 

5 Fredrik Endresen M Anne May Sundstøl M 

6 Kristin Henna Hagen M Atle Baldersheim M 

7 Selina Tysseland M 
Magdalena 
Dworniczak-
Filipowska 

M 

 
Rektor: 
Ragnvald Nilsen 
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Agenda 
 

Beskrivelse Ansvar 

 
Informasjon fra rektor Rektor 

 
Informasjon fra FAU-leder FAU-leder 

  

Informasjon fra Utvalgene / andre organer  

 
Eventuelt  

  

 

Saksgjennomgang 

 

Beskrivelse Ansvar 
Administrativt  

 

Informasjon fra rektor  

Rektor informerte: 

- Velkommen til nytt FAU-år. Rektor ønsker å være tilgjengelig, men vil la 
oss klare oss selv. Rektor ønsker å være tilgjengelig for spørsmål og 
orientering, ellers vil han ikke legge noen føringer. 

- Spill gjerne inn spørsmål vi vil høre mer om fra rektor litt god tid i forkant.  

- Rektor orienterte om skolens fire (?) satsingsområder under hans ledelse: 
-  trygt og godt skolemiljø;  
- økonomi, klasser, antall lærere;  
- en god plan til hjem/skole-samarbeid;  
- beredskap (brann, jod, sløyden); 

 
Rektor 
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Informasjon fra rektor  

- pedagogisk plan.   

-Forvaltningsrevisjon på trygt og godt skolemiljø forrige skoleår, Godeset en av 
fem skoler som ble utvalgt. I fjor hadde 30 unike barn en aktivitetsplan under §9 
(nytt kap. 12)  i Opplæringsloven (?) (både for den som krenker og den som blir 
krenket). Andre skoler har nesten ingen, uvisst hvordan det henger sammen. 
Gjennomsnittlig 10 % av elevene i Elevundersøkelsen oppgir å bli krenket/plaget. 
Godeset skole har 300 elever, så 30 planer virker rimelig. Godeset kom godt ut i 
revisjonen. 

- Økonomien er ikke strålende. Rektor skal ha møte med skolesjefen i neste uke, 
vil gjerne komme tilbake til oss med info, muligens neste møte. Muligens senere.  

- Nytt skolereglement vedtatt i bystyret, gjelder fra 14. oktober. Skal gjennomgås 
på kommende planleggingsdag medio november. Hvordan jobbe bedre med dem 
som utfordrer reglene? 

- Skolemiljøuke i uke 19, som begynner 5. mai. 

 

Informasjon fra FAU-leder  

 
Opplysningene om FAU i Brønnøysund er nå oppdatert:  
 
Styreleder: Irina Rokstad 
Nestleder: Janne Horpestad Amundsen 
Styremedlemmer: Andreas Nordang Uhre 
                                 Tove Haugvaldstad 
                                 Jane Iren Omland 
 
Dermed bør vi nå kunne gi tilgang til klassekasser til de respektive kassererne.  
 
For skoleåret 2024/25 skal skolen stå for en overnattingstur. Bør klassekassene nå 
avvikles nå som overnattingsturer i klasseregi utgår? Hvilke klasser ønsker å reise på 
klassetur til Evje? FAU-medlemmene må hente inn info fra sine klassetrinn om status 
til neste FAU-møte 11. november.  
 
Gammel epostadresse fau.godeset@gmail.com er oppe og går igjen. 
 
Hvilke satsingsområder bør FAU velge ut for det kommende året? 
 
Hvilke konkrete tiltak skal FAU iverksette? 
 
FAU-leder presenterte et årshjul for FAU:  
 

FAU-leder 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:fau.godeset@gmail.com
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Informasjon fra FAU-leder  

Oktober: 
Trafikkaksjon torsdag 17. oktober. Det ble gitt tilbakemelding etter forrige 
trafikkauksjon om at foreldre ønsker klarere melding om hva oppgaven som 
trafikkvakt går ut på. I år har de ansvarlige fra FAU allerede blitt utpekt, og et skriv 
har blitt sendt ut til foreldrene som skal være med. Viktig å sikre at disse deltakende 
foreldrene forstår hva de skal gjøre. Applauder dem som gjør riktige ting (bruker 
refleks, parkerer riktig sted) og kjeft på dem som gjør gale ting. Reflekser har blitt 
mottatt av skolen, skal deles ut onsdag 16. 
 
Sende ut et skriv om å sikre inkludering på Halloween. Utvalg for skolemiljø får i 
oppgave å utforme et slikt skriv/finne frem og distribuere skrivet fra i fjor.  
 
November:  
Starte 17. mai-planlegging. Distribuere liste over hvilke klasser som har ansvar for 
hvilke oppgaver. Ferdig oppsett ligger under ‘filer’ i FAU-gruppa på Spond. Irina 
gjennomgår og vasker denne lista i forkant av november-møtet i FAU.  
 
Desember:  
Felles julegave til skolens ansatte? Blomst og/eller julegodt. 
 
Mars:  
Foredrag til foreldre, forslag til tema: skjermbruk, ungdomskriminalitet/mobbing,  
 
April:  
Rydde på FAU-kjøkken og -lager. Det står mye greier igjen fra 17. mai 2024, brus etc.  
 
Mai:  
Ryddedugnad i skolegården uke 20. Skolemiljøuka i uke 19.  
 
Juni:  
Gjennomgang av FAU-medlemmer, hvem fortsetter og hvem går ut? Alle klasser 
velger sine klassekontakter og FAU-representanter.  
 
 

 

Informasjon fra utvalgene  

 
Informasjon -  Nærmiljøutvalget 
 
Skal gjennomføre refleksdag 17. oktober 
Melde inn avvik på belysning i “rullebakken”.  
Hjertesonen ved skolen fungerer ikke. Andre skoler har en laste/lossesone med 
rundkjøring eller noe tilsvarende, men her er det fullt kaos. Hvem kan man melde 
inn dette behovet til? 

 
Tove, Jane Iren, 
Fredrik, Kristin 
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Informasjon – SU 
 
Ingenting har skjedd, intet å rapportere 
 

Irina,  

Informasjon – SFO-utvalget 
 
Andreas deler referat fra møte med SFO-leder våren 2024 med de nye i utvalget. 
Oppfølgingspunkter fra dette møtet må følges opp av utvalget. Skal utvalget også 
presse rektor til å hente inn data om skjermbruk slik han gjorde med øvrige 
klassetrinn i fjor?.  
 

Andreas, 
Torbjørn, Kristin 

Informasjon – Skolemiljø/Digitalt utvalg 
Oppdatere skriv/oppfordring om å inkludere på Halloween. 
Undersøke mulighetene for å få malt opp spill/leker i skolegården (profesjonelt). 
Maja (nå gått ut av FAU) hadde en plan forrige skoleår, utvalget følger opp med 
henne.  
 

Janne, Torbjørn, 
Anne May, 
Selina, 
Magdalena 

Informasjon – Skole/hjem-utvalg 
 
Planen for skole/hjem-samarbeid, gå gjennom revidert plan og komme med innspill.  

Dara, Anne 
May, Kristin, 
Atle 

Informasjon – Bydels-FAU/KFU 
 
Foreløpig uvisst hva dette utvalget skal gjøre.  

 

Informasjon – 17. mai-komiteen 
 
Ikke startet arbeidet enda 

Dara, Andreas, 
Torbjørn, Irina, 
Jane Iren, 
Fredrik, Anne 
May, Atle, 
Selina 

 

Eventuelt.  
 
 
 

 

 
Neste ordinære FAU-møte er mandag 11. november 2024.  Innkalling følger   


